

Title (en)

Sectional wall rail for mounting devices for display or goods

Title (de)

Profilierte Wandschiene zum Anbringen von Vorrichtungen zur Warenpräsentation

Title (fr)

Profilé mural pour le montage de dispositifs pour la présentation de biens

Publication

EP 1029480 A1 20000823 (DE)

Application

EP 99810148 A 19990218

Priority

EP 99810148 A 19990218

Abstract (en)

The profiled, wall-mounted rail (1) for supporting a device for displaying merchandise has recesses on its front side. Support arms (6) for merchandise are supported by the rail. Each arm consists of a rod (60) and a plate (61) which is releasably hooked into a recess in the rail. This is carried out by lifting the free end of the rod, pushing the upper edge of the plate into an upper channel behind the rail front, lowering the end of the rod and inserting the lower side of the plate into a lower interior channel, when it is held in place by lips built on to the two channels.

Abstract (de)

Die profilierte Wandschiene (1) ist zum horizontalen Anbringen an einer Rückwand (4) und zur Halterung verschiedener direkter und indirekter Warenträger (6) vorgesehen. Einsatzorte sind Geschäfte und Messestände. Die Warenträger (6) können innerhalb eines Rasters oder gänzlich frei wählbar eingehängt werden, nämlich entweder in einer Steckaufnahme oder in einer Nutenbahn (16). Zum Einhängen in der Nutenbahn (16) benutzt man eine Halteklemme oder Laufräder, an denen die Warenträger (6) befestigt sind. Ein in die Steckaufnahme einsetzbarer Warenträger (6) in Gestalt eines Tragarms weist ein Stangenteil (60) und vorn eine Steckplatte (61) auf. In der eingehängten Position steht die Steckplatte (61) hinter Prellkanten, welche von Hinterschneidungen gebildet werden. Mit der Wandschiene (1) eröffnen sich für den Laden- und Messebau originelle sowie effiziente Möglichkeiten der Warenpräsentation. <IMAGE>

IPC 1-7

A47F 5/08; A47B 96/06

IPC 8 full level

A47B 96/06 (2006.01); **A47F 5/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 96/067 (2013.01); **A47F 5/0853** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 5332108 A 19940726 - BLASS CLIVE JEREMY [GB]
- WO 9003751 A1 19900419 - KREITER DONALD E [US]
- EP 0868872 A1 19981007 - FEHLBAUM & CO [CH]

Citation (search report)

- [A] US 4726554 A 19880223 - SORRELL STEVEN J [US]
- [AD] US 5332108 A 19940726 - BLASS CLIVE JEREMY [GB]
- [A] EP 0893082 A1 19990127 - PANAFIC HOLDINGS PROPRIETARY L [ZA]
- [A] EP 0565039 A1 19931013 - HUNZIKER G AG [CH]
- [A] EP 0486789 A2 19920527 - ARREDI TECNICI VILLA SPA [IT]

Cited by

CN108032908A; EP1692980A1; DE102006046607B4; EP2286694A3; CN108301585A; US10028578B2; US10149540B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 1029480 A1 20000823

DOCDB simple family (application)

EP 99810148 A 19990218